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 Protokół nr 165/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 11 maja 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Wicestarosta – pan Jerzy Czapliński /lista obecności stanowi załącznik nr 
1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 
2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 163/2023, 164/2023. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 163/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 163/2023 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 164/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 164/2023 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,        
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu 
Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska – Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska omówiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2022. 
Dodała, że dokument został pozytywnie zaopiniowany przez Urząd Wojewódzki w Olsztynie. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją kwartalną 
Warsztatu Terapii Zajęciowej za I kwartał 2023 r.  
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że przedłożona informacja kwartalna jest 
zgodna z planem finansowym  WTZ na rok 2023. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do informacji. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja kwartalna Warsztatu Terapii Zajęciowej stanowi załącznik nr 3. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób pozostających bez pracy w 
powiecie nowomiejskim (I)” współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach programu regionalnego Fundusze 
Europejskie dla  Warmii i Mazur 2021-2027 oraz upoważnienia Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie wszedł M. Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy/ 

Pan Sobczak poinformował, że Powiatowy Urząd Pracy przystępuje do nowego programu, 
wnioski będą składane do Wojewódzkiego Urzędu Pracy. Wyjaśnił, że w roku 2023 
zaplanowano aktywizację około 190 osób. Poprosił o zmianę całkowitej wartości projektu w 
paragrafie 5 na kwotę 3 900 802,96 zł /pierwotnie była kwota 3800 802,96 zł/. 
Pani Łątkowska zapytała czy jest jakiś przedział wiekowy jeśli chodzi o bezrobotnych. 
Pan Sobczak odpowiedział, że teraz już nie ma podziału wiekowego, grupy aktywizacyjne 
pozostały takie same, trzeba tylko spełnić określone wskaźniki dotyczące na przykład liczby 
osób bezrobotnych do 30 roku życia. Dodał, że jest to projekt skierowany do wszystkich 
bezrobotnych. Nadmienił, że  bezrobotni będą musieli między innymi przejść test kompetencji 
cyfrowych. Jeżeli test wyjdzie źle to urząd ma obowiązek przeszkolić osoby w zakresie 
kompetencji cyfrowych. 
Pani Grzywacz zapytała czy po zakończeniu nauki w liceum i technikum wiadomo już ilu 
uczniów zarejestrowało się PUP. 
Pan Sobczak odpowiedział, że w praktyce większość uczniów rejestruje się we wrześniu, po 
zakończeniu nauki rejestrują się pojedyncze osoby. 
Pani Łątkowska zapytała, jakie jest wynagrodzenie za staż czy prace interwencyjne. 
Pan Sobczak odpowiedział, że około 1565 zł brutto, stażysta otrzymuje 120 % zasiłku dla 
bezrobotnych. Dodał, że o roboty publiczne mogą ubiegać się tylko jednostki administracji 
publicznej, wysokość wynagrodzenia jest uzależniona od średniej krajowej, wynosi 50 % 
wartości średniej krajowej. Poinformował, że jest nowa forma zatrudnienia skierowana do 
Domów Pomocy Społecznej na utworzenie dodatkowych stanowisk dla nowo zatrudnionych 
pracowników z wynagrodzeniem w wysokości najniższej krajowej. 
Pani Łątkowska zapytała o prace interwencyjne. 
Pan Sobczak odpowiedział, że wynagrodzenie wynosi 120 % zasiłku dla bezrobotnych ale nie 
jest to atrakcyjna forma zatrudnienia. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński,               
B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób pozostających bez pracy w 
powiecie nowomiejskim (I)”.  
 
Pan Sobczak poinformował, że w projekcie uchwały również jest zmieniona całkowita wartość 
projektu w paragrafie 2 na kwotę 3 900 802,96 zł /pierwotnie była kwota 3800 802,96 zł/. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pan M. Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi stanowiącej część odcinka drogi 
krajowej nr 15, który zastąpiony został nowo wybudowanym odcinkiem drogi oraz części 
drogi powiatowej Nr 1250N obejmującej odcinek Brzozie Lubawskie – Bratuszewo.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że w związku z wybudowaniem obwodnicy Nowego Miasta 
Lubawskiego rozpoczęła się procedura przekazywania drogi nr 15 i zmiana kategorii 
poszczególnych odcinków drogi. Z mocy prawa droga krajowa stała się drogą wojewódzką. 
Dodała, że Sejmik Województwa pozbawił kategorii drogi wojewódzkiej i z mocy prawa 
odcinek drogi nr 15 stał się drogą powiatową. Poinformowała, że Rada Powiatu zgodnie z 
ustawą o drogach ma możliwość przekazania drogi do gmin i stają się one drogami gminnymi. 
Wyjaśniła, że rozważając możliwość przekazania drogi należy wziąć pod uwagę : 
1. Czy samorząd powiatu otrzymał drogi na podstawie art.10 ust.5a ustawy o drogach 
publicznych, tj. czy zaliczenie drogi do kategorii dróg powiatowych nastąpiło w wyniku 
pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi, który został zastąpiony nowo 
wybudowanym odcinkiem drogi krajowej (tzw. mechanizm „kaskadowego” przekazywania 
dróg). 
2. Czy odcinki dróg powiatowych zaliczone w powyższy sposób do kategorii dróg powiatowych 
wpisują się w wymogi dla dróg powiatowych określone art.6a ust.1 ustawy o drogach 
publicznych. 
3. Czy odcinki dróg powiatowych przeznaczone do pozbawienia kategorii drogi powiatowej są 
proporcjonalnej długości do odcinka drogi wojewódzkiej, pozbawionej kategorii drogi 
wojewódzkiej na podstawie art.10 ust.5a ustawy o drogach publicznych. 
4. Czy zarząd powiatu poinformował właściwego wójta (burmistrza) o zamiarze podjęcia przez 
Radę Powiatu uchwały o pozbawieniu kategorii dróg powiatowych odcinków dróg przy 
zastosowaniu art.10 ust.5c ustawy o drogach publicznych, na co najmniej 30 dni przed 
terminem jej podjęcia. 
Pani Robaczewska poinformowała, że 20 kwietnia 2023r. wysłano pisma do Wójta Gminy 
Kurzętnik, Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego oraz do Wójta Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie o zamiarze pozbawienia wymienionych w uchwale odcinków dróg kategorii dróg 
powiatowych. 
Pani Łątkowska zapytała dlaczego odcinek od Górnego Kurzętnika do ul. Lidzbarskiej jest 
wyłączony z przekazania. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że ze względu na definicję art. 6 ustawy o drogach publicznych, 
który mówi iż jest to połączenie miast stanowiących siedzibę powiatu z siedzibami gmin, czyli 
Kurzętnik z Nowym Miastem Lubawskim (od siedziby Zarządu Dróg Powiatowych, to jest od 
skrzyżowania z drogą 1321 do ul. Lidzbarskiej).  
Pani Łatkowska zapytała jak długi jest ten odcinek. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że 2,90 km. Natomiast odcinek od Brzozia Lubawskiego do 
Bratuszewa będzie drogą gminną. Dodała, że odcinek od Bratuszewa do Sugajenka będzie 
drogą powiatową. 
Pan Buliński zapytał czy były odpowiedzi na nasze pismo od Wójtów i Burmistrza. 
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Pani Robaczewska odpowiedziała, że nie było odpowiedzi. Natomiast w tej procedurze nie ma 
wymogu wydawania opinii przez Wójtów czy Burmistrza. Dodała, że jest taki wymóg przy 
pozbawieniu drogi kategorii i nadaniu nowej kategorii wtedy są wymagane opinie Zarządu 
Powiatu i opinie gmin. W tym przypadku jest specjalny tok postępowania i tutaj takie opinie 
nie są wymagane. 
Pan Buliński zapytał czy znamy opinie włodarzy gmin i miasta. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że były organizowane spotkania w tej kwestii z Wójtami i 
Burmistrzem. Dodała, że jakiegoś specjalnego sprzeciwu nie było jeśli chodzi o gminy. 
Nadmieniła, że najwięcej obaw ma Burmistrz. Nadmieniła, że po przekazaniu odcinków drogi 
koszty utrzymania drogi rozkładałyby się na cztery samorządy. 
Pan Buliński zapytał, czy w okresie zanim przekażemy odcinki dróg są planowane jakieś prace 
utrzymaniowe na tej drodze ( malowanie przejść dla pieszych, linii na drodze). 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o planowane prace to nie przewidziano prac 
utrzymaniowych. Natomiast nie zostawiamy tego odcinka bez żadnych prac, ponieważ już były 
naprawione ubytki w nawierzchni przy studzienkach oraz ubytki w chodnikach. Ponadto 
opróżniane są również kosze na śmieci. 
Pan Buliński zapytał kiedy w praktyce odcinki dróg staną się drogami gminnymi. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że uchwała zostanie pojęta przez Radę Powiatu 25 maja, 
uchwała podlega publikacji i 14 dni od publikacji z mocy prawa odcinki stają się drogami 
gminnymi, miejskimi. W związku z powyższym najprawdopodobniej na koniec czerwca droga 
będzie przekazana do gmin i miasta. 
Pan Buliński zapytał czy samorządy mają możliwość skarżenia uchwały. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że tak samorządy mają taką możliwość. 
Pan Buliński zapytał jak będzie wyglądała procedura prawna przekazywania wszystkich 
pozostałych odcinków jeżeli jeden z nich zostanie zaskarżony. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że radca prawny stwierdził, iż każdy z Wójtów czy Burmistrz 
może zaskarżyć odcinek na swoim terenie. 
Pan Buliński zapytał czy jeżeli jeden odcinek zostanie zaskarżony to pozostałe będą 
przekazywane. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w  opinii radcy prawnego raczej powinien być uchylony 
tylko ten zakres dotyczący tego jednego odcinka. Dodała, że są dwie ścieżki skarżenia uchwały 
albo do nadzoru Wojewody albo do Sądu. 
Pan Buliński zapytał, czy z chwilą przejęcia odcinka drogi nr 15 zostały przekazane z Zarządu 
Dróg Wojewódzkich jakieś dokumenty. 
Pani Robaczewska odpowiedział, że do dnia dzisiejszego nie zostały przekazane żadne 
dokumenty, przekazane zostały tylko te wnioski, które są w toku, czyli zajęcie pasa drogowego 
oraz dokumenty, które dotyczą spraw bieżących. Dodała, że wczoraj dzwoniła do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich i otrzymała odpowiedź, iż są w toku analizy dokumentów. Wyjaśniła, że Zarząd 
Dróg Wojewódzkich musi wyłączyć jeszcze jeden odcinek, który zostawili dla siebie czyli od     
ul. Wojska Polskiego do ronda przy ul. Narutowicza (dw.538), trwają prace geodezyjne w tej 
sprawie. Dodała, że dokumenty po analizie zostaną przekazane do gmin i miasta. 
Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą drogi Wonna-Jamielnik. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że jest opracowana dokumentacja dotycząca przetargu na 
przebudowę drogi na odcinku Wonna – Jamielnik, natomiast musi być ona wprowadzona do 
budżetu powiatu. Sprawa będzie omawiana na posiedzeniu Zarządu po sesji Rady Powiatu. 
Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą naprawy odcinka w Jamielniku od zakrętu do 
byłego przejazdu kolejowego aż do zjazdu na Katarzynkę. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że remont cząstkowy dróg trwa. Dodała, że powyższy 
odcinek jest remontowany.  
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Pan Buliński dodał, że taka sama sytuacja jest na moście na Pustkach. 
Pani Łątkowska poinformowała, że również naprawy wymaga odcinek Kacze Bagno – 
Krzemieniewo. 
Pani Robaczewska poinformowała, że remonty cząstkowe trwają, natomiast firmy które 
wcześniej wykonywały remonty cząstkowe teraz wykonują budowę dróg, więc remonty dróg 
są wykonywane z opóźnieniem. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z odpowiedzią Ministra 
Infrastruktury w sprawie przebiegu drogi ekspresowej S5 na odcinku Wirwajdy-Nowe Marzy.  
 
Pismo z Ministerstwa Infrastruktury stanowi załącznik nr 4. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji  projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim  
w sprawie zmiany uchwały nr XXXV/283/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 24 stycznia 2013 roku w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkołach i placówkach oraz zasad zwalniania ich od obowiązku realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska wyjaśniła, że jest propozycja zmiany uchwały w związku ze zwiększeniem się 
liczby oddziałów w szkołach. Dodała, że chodzi tutaj o zwolnienie dyrektora z godzin 
dydaktycznych i ograniczenie tych godzin dla wicedyrektora (z 7 godzin na 3 godziny), w szkole 
gdzie jest 26 oddziałów i więcej. Poinformowała, że konsultacje odbędą się w terminie od 
12.05.2023 r. do 19.05.2023 r., spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbędzie się w dniu 
19.05.2023 r. Dodała, że opinia związków zawodowych dotycząca powyższej uchwały jest 
pozytywna. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim  w sprawie zmiany uchwały nr 
XXXV/283/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 stycznia 2013 roku w 
sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oraz 
zasad zwalniania ich od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 314/2023 
w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 11 do arkusza organizacji roku szkolnego 2022/2023 
Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przydzieleniem dwóch godzin zajęć 
rewalidacji dla ucznia, zgodnie z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego.  

 
Zarządzenie Nr 314/2023 stanowi załącznik nr 6. 
 
Pani Orłowska omówiła informację dotyczącą internatu przy Zespole Szkół im. C.K. Norwida, 
która stanowi załącznik nr 7. Dodała, że otrzymano metryczkę dotyczącą subwencji 
oświatowej. Poinformowała, że chodzi o kwestię dotyczącą likwidacji internatu. W informacji 
przedstawiono jak wyglądała liczba uczniów w internacie od roku 2017 do 2023 (liczba 
uczniów jest spisana z Systemu Informacji Oświatowej). Poinformowała, że na podstawie 
danych można stwierdzić, iż liczba uczniów i kwota subwencji jest malejąca. Dodała, że 
standard na ucznia w internacie wzrasta natomiast nie przekłada się to na subwencję 
oświatową, która z roku na rok jest coraz niższa. Nadmieniła, że na internat przypada:              
40 godzin dla jednego nauczyciela dyplomowanego z prawem do emerytury (30 godzin etat          
+ 10 godzin nadgodzin), 20 godzin dla jednego nauczyciela dyplomowanego (20 godzin 
internat + 14 godzin języka obcego w szkole) oraz dozór nocny, który ma pracownik emeryt. 
Dodała, że wynagrodzenie roczne zasadnicze nauczyciela dyplomowanego z dodatkiem za 
wysługę lat (20 lat) wynosi około 78 400 zł. Poinformowała, że z internatu korzystają również 
uczniowie technikum ( jedna, dwie osoby) i szkoły branżowej (trzy, dwie osoby) z Zespołu Szkół 
Zawodowych. Dodała, że wynagrodzenie pracowników internatu brutto wynosi 16 306,26 zł 
(jest to średnia z 3 m-cy, dwa etaty nauczycielskie i jeden etat obsługa), koszt wynagrodzeń 
miesięcznych razem z pochodnymi wynosi 19 234,11 zł. Wyjaśniła, że jeżeli pomnożymy 
powyższą kwotę przez 13 (razem z „13” wynagrodzeniem) to jest to znacznie większa kwota 
wynosząca około 250 000 zł niż 135 000 zł, które otrzymujemy z subwencji oświatowej. Pani 
Orłowska poinformowała, że internat likwiduje się tak jak szkołę, czyli musi być podjęta 
uchwała o zamiarze likwidacji do końca lutego, trzeba poinformować wszystkich uczniów 
korzystających z internatu oraz trzeba uzyskać pozytywną opinię kuratora oświaty. 
Pani Łątkowska zapytała, czy likwidacja internatu byłaby dopiero za rok. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że tak likwidacja nastąpiłaby dopiero za rok. Dodała, że do 
końca lutego musi być podjęta uchwała o zamiarze likwidacji, a potem dopiero ruszyłaby 
procedura likwidacyjna, tak jak przy likwidacji szkoły, więc internat funkcjonowałby do             
31 sierpnia 2024 r.  
Pani Łątkowska stwierdziła, że szkoda iż wcześniej nie została podjęta decyzja o likwidacji 
internatu, ponieważ z danych wynika, iż bardzo mało uczniów przebywa w internacie. 
Pani Orłowska stwierdziła, że myślano, iż po otrzymaniu subwencji oświatowej ten internat 
będzie się przynajmniej bilansował jeśli chodzi o wynagrodzenia. 
/pani Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego 
w trybie przetargu nieograniczonego na wykonanie zadania: Dostawa wyposażenia oraz 
sprzętu medycznego realizowanego w ramach projektu pt.: „Modernizacja szpitala 
powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/  
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Pani Widźgowska poinformowała, że przetarg był ogłoszony w procedurze unijnej i został 
podzielony na trzynaście części. Dodała, że na tym etapie udało się wyłonić siedem ofert na 
zakup sprzętu dla szpitala. Natomiast sześć przetargów będzie trzeba powtórzyć. 
Poinformowała, że na dwa zadania nie było ofert, dwie oferty podlegały unieważnieniu, 
natomiast przy jednej ofercie nie dołączono wszystkich dokumentów oraz przy jednej ofercie 
jeden z dokumentów był nieaktualny. Dodał, że jeżeli Zarząd podejmie decyzję w sprawie 
rozstrzygnięcia to umowy planuje się podpisać 23 maja. Poinformowała, że  pozostałe sprzęty 
są poniżej progu unijnego więc będzie ogłoszony przetarg w procedurze krajowej. Dodała, że 
przetarg zostanie ogłoszony dopiero po podpisaniu wszystkich umów z dostawcami. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja dotycząca wyboru sprzętu dla szpitala stanowi załącznik nr 8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: Dostawa 
wyposażenia oraz sprzętu medycznego realizowanego w ramach projektu pt.: „Modernizacja 
szpitala powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim” - II. 
 
Pani Widźgowska omówiła postępowanie na dostawę sprzętu medycznego dla szpitala. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek o wszczęcie postępowania stanowi załącznik nr 9. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: Dostawa wyposażenia oraz sprzętu 
medycznego realizowanego w ramach projektu pt.: „Modernizacja szpitala powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim”- II.  
 
Zarząd powołał komisje przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Beata Widźgowska  
3. Członek komisji – Anna Kremska 
4. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 
5. Członek komisji – Halina Lewandowska 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,      
M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 118 w budynku 
administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim na czas 
nieoznaczony.  
 
Pani Widźgowska wyjaśniła, że Państwowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna zwróciła się z 
wnioskiem o przedłużenie najmu lokalu na czas nieokreślony. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek Państwowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej stanowi załącznik nr 10. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem ze 
współpracy powiatu nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi w roku 2022.  
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji 
pozarządowych/ 
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do sprawozdania. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11. 
 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz rachunkiem 
zysków i strat Szpitala Powiatowego /stan na dzień 31.03.2023 r./  
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego oraz pani                    
W. Jaroszewska - księgowa/ 
 
Pan Skarbnik przedstawił analizę kosztów Szpitala Powiatowego na rok 2023, która stanowi 
załącznik nr 12. Poinformował, że kapitał własny szpitala kurczy się w zastraszającym tempie. 
Dodał, że szpital nie spełnia wskaźników płynności, ponieważ jest ona zagrożona. Natomiast 
jeżeli chodzi o poziom zadłużenia to jest on również bardzo znaczący, ponieważ wartość 
aktywów spółki do zobowiązań ogółem wynosi 96,73 % (ogólny poziom zadłużenia). Stwierdził, 
że większość aktywów spółki należy do wierzycieli. 
Pani Jaroszewska omówiła bilans oraz rachunek zysków i strat, który stanowi załącznik nr 13. 
Pan Kurowski dodał, że za nadwykonania wykonane w styczniu NFZ płaci w kwietniu. Sytuacja 
finansowa szpitala jest dramatyczna, są problemy z dyżurami nocno-świątecznymi. 
Poinformował że w poradni chirurgicznej jednego z lekarzy najprawdopodobniej nie będzie 
przez dłuższy okres więc przestanie ona funkcjonować tak jak dotychczas, w tej chwili lekarze z 
oddziału chirurgicznego obsługują pacjentów za dodatkowe wynagrodzenie. Dodał, że jest 
również problem z kadrą na oddziale pediatrycznym. Dlatego też zostanie ogłoszone 
zawieszenia działalności na odcinku położniczym i noworodkowym w okresie od 17.05.2023 r. 
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do 24.05.2023 r. Nadmienił, że we wszystkich szpitalach powiatowych jest dramatyczna 
sytuacja. Dodał, że w najbliższym czasie w szpitalu zostanie uruchomiony neuromonitoring, 
który będzie stosowany przy operacji tarczycy, Komitet Rozbudowy Szpitala w połowie 
sfinansował zakup sprzętu. 
Pani Łątkowska zapytała ilu jest zatrudnionych lekarzy obcokrajowców w szpitalu. 
Pan Kurowski odpowiedział, że jest jedna lekarka na oddziale ginekologicznym z Ukrainy, która 
pracuje pod nadzorem lekarza specjalisty. Dodał, że była kontrola lekarza konsultanta na 
oddziale ginekologicznym z Urzędu Wojewódzkiego, nie ma jeszcze wyników kontroli. Ponadto 
poinformował, że w szpitalu pracują jeszcze dwie pielęgniarki i jeden sanitariusz z Ukrainy. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana                       
B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie zawieszenia działalności na 
odcinku położniczym i noworodkowym w okresie od 17.05.2023 r. do 24.05.2023 r.  
 
Pan Kurowski poinformował, że ze względu na brak możliwości zapewnienia obsady lekarskiej 
w oddziale chorób dziecięcych szpitala od dnia 17.05.2023 r. do dnia 24.05.2023 r. są zmuszeni 
zawiesić działalność wyżej wymienionego oddziału oraz odcinka położniczego i 
noworodkowego oddziału ginekologiczno-położniczego. 
 
Pismo pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 14. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana                        
A. Zakrzewskiego – dyrektora Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Narodowego Funduszu 
Zdrowia  w sprawie zmiany warunków umowy dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
 
Pan Kurowski poinformował, że otrzymano ogólne pismo pana Zakrzewskiego odnośnie 
zmiany warunków umowy dla szpitali. Dodał, że wszystkie szpitale otrzymały takie samo 
pismo. Wyjaśnił, że wysłał pismo do pana Zakrzewskiego odnośnie brakujących środków w 
wysokości 400 000 zł miesięcznie na podwyżki dla pracowników, które były od 01.07.2022 r. 
Pan Kurowski dodał, że należy się zastanowić nad tym czy nie podnieść kapitału spółki aportem 
rzeczowym. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że jest to temat do przedyskutowania. 
Pani Jaroszewska dodała, że zobowiązania wymagalne szpitala wynoszą 2 123 000 zł. 
 
Pismo pana A. Zakrzewskiego stanowi załącznik nr 15. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o wynikach z 
kontroli Najwyższej Izby Kontroli dotyczącej funkcjonowania szpitali powiatowych.  
 
Informacja z kontroli NIK stanowi załącznik nr 16. 
/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
informacyjnymi Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 17. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce jeszcze zabrać głos w punkcie 
sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                       Członek Zarządu 
                                                                                                                        Jerzy Czapliński  
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


